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Radni Rafał Komarewicz i Łukasz Gibała interpelują m.in. w sprawie usprawnienia systemu odwodnienia

w Łęgu czy wynagrodzeń pracowników Urzędu Miasta Krakowa.

O wynagrodzenia urzędników w interpelacji pyta radny Rafał Komarewicz. Czyni to m.in. w

kontekście zmian w zakresie opodatkowania osób do 26. roku życia. Pyta Prezydenta, czy 

związku z prognozowanym na 2020 r. pogorszeniem sytuacji budżetowej Gminy Miejskiej

Kraków - planowane są obniżki lub zamrożenie pensji pracowników UMK? Radny chce też

wiedzieć, czy planowane jest ograniczenie dodatkowych składników wynagrodzenia, jak dodatki

specjalne czy premie?

Z kolei radny Łukasz Gibała zwraca się do Prezydenta w sprawie braku oznakowania przy ul.

Kaczeńcowej. Ulica ta prowadzi do planowanego parku Rzecznego Dłubni. Jej parametry nie są

dostosowane do zmieszczenia ruchu samochodowego i pieszego w jednym czasie. Dlatego też

rozjeżdżane są tereny zielone i niszczone drzewa. Radny sugeruje, aby postawić na tej ulicy

znak B-2 – zakaz wjazdu (z wyłączeniem pojazdów mieszkańców).

Łukasz Gibała w jednej z interpelacji zajął się też sprawą usprawnienia systemu odwodnienia w

Łęgu i ochrony przed podtopieniami. Ze względu na specyficzne warunki hydrograficzne –

tereny podmokłe, położone blisko Wisły – Łęg jest szczególnie narażony na lokalne podtopienia.

Dlatego radny wnioskuje m.in. o przeanalizowanie optymalnego systemu odprowadzania i

gromadzenia wody deszczowej w tej okolicy. Obecnie wiele rowów melioracyjnych jest

częściowo zasypanych lub ślepo zakończonych. Spełniają swoją rolę o tyle, że przyjmują pewną

ilość wody, która następnie wsiąka do gruntu – jednak przy większych opadach system ten jest

niewydolny.
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